
P ě t  o t á z e k  p ro  p a n a  D u d r u  o h l e d n ě  p é če  o  v e ře j n o u  z e l eň  v  P r a z e  4  
 
Vážený pane Dudro,  
Obracíme se na vás jako na tajemníka pověřeného vedením odboru životního prostředí MČ 
Prahy 4 a také jako autora článku „Veřejná zeleň má nového správce“. Rádi bychom vás 
požádali o odpověď na pět otázek.  
   1. Jak je možné, že byla dána výpověď třinácti zahradnickým firmám, které se o svá 
území staraly (převážně, s jistotou aspoň některé) dobře, a zakázka byla svěřena firmě, která 
se stará špatně? Jak se toto rozhodnutí slučuje s podporou malých a středních podnikatelů 
proklamovanou ve vašem volebním programu?  
     2. Území Prahy 4 je rozsáhlé, členité a různorodé. Jak je možné, že firma, která se předem  
ucházela o tak velkou zakázku, se neseznámila s danou oblastí předem a nebyla předem 
připravena (počet pracovníků, strojů atd.) na  plnění zakázky?  
     3. Pro váš úřad je zdánlivě méně komplikované jednat s jedinou firmou, než se třinácti, pro 
občany by však bylo snadnější obrátit se v případě potřeby na zahradnickou firmu, která sídlí 
v místě nebo blízkosti jejich bydliště, dlouhodobě zná místní podmínky atd. Zvláště v pří- 
padě, kdy velká firma nejedná vždy právě vstřícně. Nebo máte jiný názor? 
    4. Na úřadě MČ Prahy 4 se nachází pět správců oblastí, tři referenti, tři pracovníci sekre-
tariátu. Na internetových stránkách úřadu není bohužel uvedeno, které oblasti mají konkrétní 
správci na starosti. Nevíme tedy, na koho se obrátit se stížností ohledně určité oblasti.  
    Došlo totiž k výraznému zhoršení péče o zeleň proti předchozím letům. Dlouhodobě vy-
soká tráva výrazně zhoršila životní podmínky nejen pro alergiky, pejskaře či děti (ohrožené 
klíšťaty), ale i pro všechny obyvatele. U mnoha z nás došlo též ke zhoršení vztahu k vedení 
radnice jako garantu správy veřejné zeleně a k dalšímu snížení důvěry ve společnou správu 
věcí veřejných. 
     5. Poslední otázka, na kterou bychom rádi znali odpověď: kdo přesně tedy takto rozhodl, 
abychom se podle toho zařídili před dalšími komunálními volbami. 

 
   Na závěr těchto pěti otázek dovolte jeden požadavek za území Nového Spořilova: žádá-
me, aby Městská část Praha 4 v nejbližším možném termínu obnovila smlouvu s těmi za-
hradnickými firmami, které zde pečovaly o zeleň před nástupem firmy Rossy service. 
 
Jméno adresa                                                        podpis 

   

   

   

   

 


